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Protokół Nr 1/2025 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

IX Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w IX kadencji odbyła się w dniu 
30 stycznia 2024 r. w godz. 11 :00- 15:20 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki, ul. J. Chełmońskiego 14. 
W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, p. Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, p. Radosław Legat Zastępca 
Wójta, p. Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, p. Katarzyna Kalinowska Skarbnik Gminy, 
dyrektorzy gminnych placówek oświatowych, Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska 
Urszula Milewska, pracownicy Urzędu Gminy. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki Przemysław Wojda otworzył obrady 
IX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał wszystkich przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania jawne imienne podczas sesji odbywają się za pośrednictwem 
oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości 
sposobu głosowania poszczególnych radnych. Imienny wykaz glosowania radnych 
z IX sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 15 radnych. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził quorum i prawomocność obrad 
sesji. 
W trakcie sesji liczba radnych ulegała zmianie. 

Przewodniczący Rady Gminy wraz z Wójtem pogratulowali i wręczyli kwiaty 
nauczycielce Szkoły Podstawowej w Zamieniu Annie Szklanko- laureatce I miejsca 
w powiecie mińskim w konkursie na nauczyciela Roku klas I-III oraz II miejsca w woj. 
mazowieckim w konkursie na Nauczyciela Roku klas I-III. 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad IX sesji i zapytał, czy są 
wnioski lub uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady złożył wniosek 
o przeniesienie pkt 5 jako pkt 22 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie zmiany proponowanego 
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porządku obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem wniosku było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Uchwalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 
5. Prezentacja działalności Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta. 
7. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Mińsk Mazowiecki. 
8. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
9. Informacja z działalności Klubu Senior+ w Gminie Mińsk Mazowiecki. 
10. Sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2024 r. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2025 rok. 
12. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2025-2036. 
13. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Rady Gminy Mińsk 

Mazowiecki do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw Gminy Mińsk 
Mazowiecki. 

14. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Wójta 
Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dłużka, 
Borek Miński, Żuków - etap A6.3 .1. 

15. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dłużka, Borek Miński, Żuków - etap 
A6.3.l. 

16. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Wójta 
Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A. 

17. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A. 
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18. Uchwała w sprawie „Programu opieki nad zwierzętarni bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki na rok 2025". 

19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi. 
20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi. 
21. Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 
22. Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 
23. Wolne wnioski. 
24. Zamknięcie obrad. 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2024 r. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego protokołu- uwag 
nie zgłoszono. Przewodniczący w związku z brakiem uwag uznał protokół za przyjęty. 

Punkt 5. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Wójt przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy. 

Punkt 7. 
Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Paweł 
Lipiński przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji. 

Punkt 8. 
Infornrncja 'l dzlułalnuśel Klubu Seniur + w Gminie lVIińsk Mazowiecki, 

Dyrektor Klubu Senior + Sławomir Barankiewicz oraz Koordynator Klubu Danuta 
Książek przedstawili informacje na temat funkcjonowania Klubu. 

Punkt 9. 
Sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2024 r. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki przedstawili 
kolejno sprawozdania z prac Komisji w 2024 r. 
Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki przedstawił sprawozdanie z prac Rady 
za 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę. 
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Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 10. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2025 rok 

Skarbnik Gminy omówiła zmiany do Uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15radnych. 
Za podjęciem Uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2025 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX.96.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2025-2036. 

Skarbnik Gminy omówiła projekt Uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem Uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2025 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX.97.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw 
Gminy Mińsk Mazowiecki. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do członków Komisji o zgłoszenie kandydata na 
przewodniczącego Komisji. 
Radny Paweł Lipiński zgłosił kandydaturę radnej Beaty Pyrzanowskiej. 
Radna Beata Pyrzanowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Więcej kandydatów nie zgłoszono 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Za podjęciem Uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw Gminy 
Mińsk Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr IX.98.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwala w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 

miejscowości Brzóze, Dlużka, Borek Miński, Żuków - etap A6.3.1. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska Urszula Milewska omówiła projekt 
Uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 1 
złożonej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dlużka, Borek Miński, 
Żuków - etap A6.3.1. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za nieuwzględnieniem uwagi było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
Uwaga nr 1 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dlużka, Borek Miński, 
Żuków - etap A6.3.1. została jednogłośnie odrzucona. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwala w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Brzóze, Dlużka, Borek Miński, Żuków - etap A6.3.1. została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwala Nr IX.99.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 14. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy 

Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dłużka, Borek 
Miński, Żuków- etap A6.3.1. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska uzasadniła projekt Uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem Uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze, Dłużka, Borek Miński, 
Żuków - etap A6.3.1 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX.100.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 

miejscowość Cielechowizna- Etap A. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska omówiła projekt Uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi nr 1 
złożonej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za nieuwzględnieniem uwagi było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
Uwaga nr 1 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A została 
jednogłośnie odrzucona. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
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Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego 
miejscowość Cielechowizna- Etap A została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr IX. I O 1. 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 

Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska omówiła projekt Uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 

Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego miejscowość Cielechowizna- Etap A została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwala Nr IX. I 02.2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwala w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki na rok 2025". 

Naczelnik Wydziału Planowania i Środowiska przedstawiła założenia projektu Uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt Uchwały. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 

Uchwala w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki na rok 2025" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwala Nr IX. I 03. 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 18. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków Jakub Samborski przedstawił 
stanowisko Komisji rekomendujące uznanie skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki, 
związanej z niewłaściwym wykonywaniem obowiązków zarządcy dróg należących do Gminy 
Mińsk Mazowiecki, jako bezzasadnej. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie skargi na działalność 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za bezzasadną. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem skargi za bezzasadną było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
Skarga na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została uznana za bezzasadna. 
Uchwala Nr IX. i 04. 2025 stanowi załącznik do niniejszego prot okolu. 

Punkt 19. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków przedstawił stanowisko Komisji 
rekomendujące uznanie skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki w związku 
z bezprawnymi działaniami i przekroczeniem uprawnień jako bezzasadnej. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie uznanie skargi na działalność 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za bezzasadną. 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za uznaniem skargi za bezzasadną było 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 
Skarga na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została uznana za bezzasadna. 
Uchwala Nr IX. i 05. 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał stanowisko Komisji Budżetu i Inwestycji 
rekomendujące przekazanie wniosku o przeznaczenie środków z budżetu Gminy na zmianę 
w organizacji ruchu w miejscowości Chmielew i Marianka zgodnie z właściwością Wójtowi 
Gminy Mińsk Mazowiecki. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie przekazanie wniosku do 
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właściwego organu. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przekazaniem wniosku do właściwego organu było 15 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek o przeznaczenie środków z budżetu Gminy na zmianę w organizacji ruchu 
w miejscowości Chmielew i Marianka zostanie przekazany Wójtowi Gminy Mińsk 
Mazowiecki. 
Uchwala Nr IX. I 06. 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Uchwala w sprawie przekazania wniosku według właściwości 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał stanowisko Komisji Budżetu i Inwestycji 
rekomendujące przekazanie wniosku o przeznaczenie środków z budżetu Gminy na zmianę 
w organizacji ruchu w miejscowości Chmielew zgodnie z właściwością Wójtowi Gminy 
Mińsk Mazowiecki. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie przekazanie wniosku do 
właściwego organu. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przekazaniem wniosku do właściwego organu było 15 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek o przeznaczenie środków z budżetu Gminy na zmianę w organizacji ruchu 
w miejscowości Chmielew zostanie przekazany Wójtowi Gminy Mińsk Mazowiecki. 
Uchwala Nr IX. I 07. 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 22. 
Prezentacja działalności Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej. 

Prezes Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej Mariola Kowalska oraz 
pracownik Organizacji Weronika Cudna opowiedziały o działalności Lokalnej Organizacji 
Turystycznej Ziemi Mińskiej działającej na rzecz promocji turystyki w powiecie mińskim. 

Punkt 23. 
Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków nawiązał do kwestii wszczętej 
procedury stwierdzenia nieważności części uchwały Rady Gminy Nr VIII.82.2024 z dnia 
30.12.2024 r. w sprawie ustalania zasad nabywania na własność Gminy Mińsk Mazowiecki 
nieruchomości gruntowych celem zaspokojenia potrzeb rozwoju gminnej sieci drogowej. 
Poinformował, że propozycja Wojewody Mazowieckiego wykreśla z Uchwały opiniowanie 
przez Komisję nabywania nieruchomości i po ustaleniu zasad przez Radę Gminy przekazuje 
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wszelkie kompetencje w tej sprawie Wójtowi. Powiedział, że w przypadku krótkiego terminu 
wypowiedzenia się do organu nadzorczego wnioskuje o zwołanie w trybie pilnym posiedzenia 
Komisji Budżetu i Inwestycji w celu wyjaśnienia tej kwestii. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na poprzednim posiedzeniu Komisji Budżetu 
i Inwestycji większość członków Komisji uznała, że Rada poczeka na decyzje działu 
prawnego Wojewody co do zakresu rozpatrzenia Uchwały a następnie podejmie decyzję co 
do jednolitego kształtu Uchwały. Dodał, że w przypadku wątpliwości radnych można 
powrócić do tej kwestii na komisji. Powiedział, że w związku z tym, że mamy jeszcze czas na 
ustosunkowanie się do uwag Wojewody nie ma pośpiechu, by zwoływać posiedzenie 
Komisji, kwestia ta zostanie rozstrzygnięta na kolejnym posiedzeniu Komisji. Powiedział, że 
Rada Gminy ma prawo uchylić tą Uchwałę. 
Sołtys wsi Dłużka Andrzej Kowalski poruszył temat identyfikatorów dla sołtysów. 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że sołtysi zainteresowani otrzymaniem 
identyfikatora powinni zgłosić się do pracownika Urzędu Gminy zajmującego się promocją. 
Sołtys wsi Dłużka poruszył temat uzupełnienia poboczy przy drodze w kierunku Brzózego 
oraz zorganizowania podjazdów do punktu wyborczego dla osób niepełnosprawnych 
w Królewcu. Zgłosił potrzebę przywrócenia punktu wyborczego w m. Dłużka oraz 
wzmożenia nadzoru nad lasami pod względem zaśmiecania oraz wjazdu do niego innymi 
pojazdami. Zawnioskował o postawienie 1 wiaty przystankowej oraz o udrożnienie 
przepustów przy drodze powiatowej. 
Wójt poinformował, że udrożnianie rowów przy drogach powiatowych należy do Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
Zastępca Wójta zanotował temat uzupełnienia poboczy i zadeklarował pomoc w tym 
zakresie. Poinformował, że w kwestii podjazdu dla osób niepełnosprawnych możliwe jest 
dokonanie przeglądu punktów wyborczych i zastanowienie się, co w tej sprawie zrobić. 
Powiedział, że quady są dużym problemem dla większości, powodują hałas, płoszą zwierzęta, 
jednak Gmina może jedynie apelować do policji, do straży leśnej, które mają uprawnienia do 
legitymowania czy nakładania mandatów. W odniesieniu do wiaty przystankowej wyjaśnił, że 
sprawdzona zostanie organizacja ruchu posiadana przez ZDP i w razie możliwości wiata 
zostanie zamontowana. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że o powstaniu punktów wyborczych rozstrzyga komisarz 
wyborczy. Wyjaśniła wymogi, jakie muszą być spełnione w celu utworzenia lokalu 
wyborczego. Dodała, że Gmina ma obowiązek zapewnić dowóz osób niepełnosprawnych do 
lokali wyborczych i należy zgłaszać w Gminie takie osoby, jednak o szczegółach poinformuje 
na najbliższej sesji. 
Sołtys wsi Stojadła Kazimierz Chłopik zgłosił uwagi dotyczące wiaduktu w m. Stojadła. 
Radny Maciej Gałązka poruszył temat protokołów z komisji. Zaapelował o powrót do tematu. 
Sekrzetarz Gminy wyjaśniła definicję protokołu. Wyraziła opinię, że protokoły zawierają 
wszystkie niezbędne elementy. 
Zdanie to podzielił Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat zostanie przedyskutowany na 
posiedzeniu jednej z komisji. 

Protokół sporządziła: Angelika Owsianka 
~~rilA~ OV\)1.~ 
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